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Aneb jak Škoda Auto buduje lepší necovidové zítřky:

Vedení firmy potvrdilo, že se snaží k očkování své zaměstnance přimět.   „Od začátku
podporujeme očkování jako nejúčinnější způsob, jak se   vrátit k normálnímu životu, a proto
chceme motivovat a mimořádně ocenit   ty kolegy, kteří chrání sebe i své okolí prostřednictvím
očkování. Od 1.   srpna 2021 je možné vysílat na zahraniční pracovní cesty pouze  
zaměstnance, kteří mají dokončené očkování proti covidu-19,“ potvrdila   mluvčí automobilky
Martina Gillichová.

https://www.novinky.cz/ekonomika/clanek/skoda-auto-neockovani-mohou-prijit-o-svou-pozici-4
0375823

S odstupem pár desítek let, nebo století budou historiové zkoumat, jak bylo možné, že si lidé
nechali tak snadno vymýt mozky a jaký kšeft bylo vše kolem koronaviru. Například mantra, že
očkování chrání své okolí... Čím? Mnohokrát bylo potvrzeno, že očkovaný je prakticky stejný
šiřitel viru, jako neočkovaný. 

Například: "So we know now that vaccinated people who get breakthrough infections can
spread the virus to other people," Fauci said." Zdroj: https://www.msn.com/en-us/ne
ws/politics/fauci-amount-of-virus-in-breakthrough-delta-cases-almost-identical-to-unvaccinated/
ar-AAMOwKi  . Tím, že
očkované u nás netestují, tak nejsou relevantní statistická data a je třeba se koukat na Izrael,
Velkou Británii a další státy.
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Faktem je, že očkovaní mají lepší prognózu co se týče těžkého průběhu a hospitalizace. Ale
zase se jedná o určité skupiny obyvatel s dalšími problémy, nebo vyšším věkem. Děti mají
průběh lehký, nebo neznatelný.

Takže ke Covidu je třeba se chovat jako k nemocem, jako je chřipka. Kdo má predispozice k
horšímu průběhu, ať se očkuje. Chřipka vás může zabít stejně dobře jako covid. Ale podmiňovat
zaměstnání např. každoročním očkováním proti chřipce? 

Očkování je nepovinné a proto každé takové nucení je nejen nezákonné, protože nesouvisí
vůbec s výkonem povolání, ale vrácí nás zase mílovými kroky do totality. Navíc pokud na
očkování zemřete, nikdo pozůstalé neodškodní. Dnes je to diskriminace očkováním, zítra to
bude něco jiného. Vždy je třeba najít nepřítele, který může za problémy. Momentálně můžou za
všechen ten okolní svrab, jak jsem se dozvěděl v práci, "neočkovaní lidé, jsou to idioti, kteří
všechno přežijí". Zdraví lidé jsou tak nepřítelem chorobomyslných svědků covidových...Pokud si
všichni necháme srát na hlavu, bude tu doba, kdy třídní nepřítel je covid neočkovaný, nebo
málo očkovaný (třeba nebude mít 8. dávku) člověk. Ten může za vysoké CO2, neplnění plánu
evropské pětiletky, za nemoci všech a chudobu.  Co takhle označovat všechny neočkované
žlutým kolečkem. Žlutá hvězda tu byla, ale lidi se svou povahou nemění. Ti, co teď horují pro
perzekuci neočkovaných by horovali v 30. letech za označování Židů a v padesátých letech by
pronásledovali síly reakce a hledali agenty.

Myslíte si, že jsem se zbláznil, že to tak není. Že je to něco úplně jiného... Ne. Principy jsou
stejné, mění se kulisy. Je to dané rozložením Gaussovy křivky v populaci. Ta je spojena nejen
inteligencí, ale i se schopností vyhodnocovat události v širším kontextu. Velká masa se dá
ovlivnit mainstreamovou propagandou.  A nejlepší nakonec, nevím o nikom z neočkovaných,
komu vadí očkovaní. Je to totiž každého věc, jak vyhodnotil rizika. 

A pokud řeknete, že neočkovaní více zatěžují zdravotnictví, a je nutné chránit nás před
kolapsem, bylo by vhodné říci, že nejen že platí zdravotní pojištění, ale v čem je rozdíl od lidí,
kteří jsou obézní, kouří, pijí alkohol, užívají drogy,... I ti čerpají ze zdravotního pojištění s tím
rozdílem, že kuřák může přestat kouřit, alkoholik chlastat....  Nevím o nikom, kdo by se rozhodl
mít covid a covid se mu v těle sám od sebe zjevil, nebo si ho šel koupit krabičku na benzinku...

I tím je vidět mentální úroveň některých, pro které se už vžilo označení Svědek covidův, nebo
Svědek svatého Covida.
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